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Γιατί αποτυγχάνουν τόσοι γάμοι;
/ Γενικά

Γιατί ο κάθε σύζυγος σκέπτεται πως να ευτυχήσει και να ζήσει τη ζωή του, 
λησμονώντας ότι ο πραγματικός γάμος είναι μια συμπαράσταση στη ζωή, βοήθεια 
και πιστότητα.

Γάμος σημαίνει ο καθένας να βαστάζει το βάρος του άλλου.
Έτσι πρέπει να υπάρχει σε εγρήγορση ένα αίσθημα ευθύνης.
Κάθε φορά εκ νέου πρέπει ο ένας να δέχεται τον άλλο όπως είναι. Οφείλει να 
διώχνει απατηλές φαντασιώσεις και ψεύτικες παραστάσεις που καταστρέφουν την 
πραγματικότητα του γάμου και να ξέρει, ότι στην αγάπη της αρχής απλώς αρχίζει 
η πορεία του γάμου.
Ο γνήσιος γάμος μπορεί να προκύψει μόνο από αυτοπειθαρχία και υπερνίκηση του 
εαυτού μας, δηλ. Με την άσκηση. Γι’ αυτό μόνο με την άσκηση γίνεται γνήσιος 
γάμος ικανός να προάγει και να παράγει τη ζωή.
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